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1. Opening 
De voorzitter spreekt de volgende openingswoorden uit: 

Dames, Heren allemaal van harte welkom op deze extra vergadering. Geheel volgens verwachting en dat 

baseer ik op hetgeen heel veel verenigingen/kiesmannen vooraf hebben laten weten, een minimale 

opkomst.  

Fijn dat u wel de moeite genomen heeft om te komen. Daarvoor onze dank.  

 

Ik wil beginnen – mede naar aanleiding van de vorige vergadering – om een dringend beroep op u allen te 

doen om respectvol met elkaar van gedachten te wisselen en daarbij te letten  op uw  taalgebruik. En dat 

vooral ook te doen als u het niet met elkaar eens bent. Gelukkig leven wij in een deel van de wereld waar 

je verschil van mening mag hebben en dat ook mag laten horen. 

 

Deze extra vergadering is noodzakelijk geworden omdat we in de laatste algemene vergadering niet 

konden rekenen op de vereiste 100% van de aanwezige stemmen. Dit mbt een bestuursvoorstel voor een 

simpele procedure voor een hele kleine technische wijziging van de statuten en huishoudelijk reglement.  

Namelijk de verandering van de naam Regio 1 in Noord. Omdat we niet  konden rekenen op die 

goedkeuring schrijven de reglementen voor  dat we opnieuw een algemene ledenvergadering binnen 3 

weken moeten uitschrijven. Let wel, het is het goed recht van elke vereniging (kiesman) te stemmen, zoals 

er gestemd is, Maar omdat het hier uitsluitend en alleen om de aanpassing van een naam gaat was de 

uitslag teleurstellend, temeer omdat hiervoor o.i. geen steekhoudende  redenen aan te voeren zijn. En ik 

had de indruk dat de teleurstelling niet alleen ons als Bestuur betrof, maar ook het merendeel van de 

aanwezige kiesmannen. En vooral ook de bestuursleden van Regio Noord die al herhaald op de noodzaak 

van deze aanpassing in de statuten en huishoudelijk reglement hebben aangedrongen. 

 

Ik wil ook nog even stilstaan bij het nieuws wat ons gisteren bereikte, n.l. dat er helaas sprake is van een 

uitbraak van het vogelgriepvirus type H5N8. Het ministerie heeft zondag een vervoersverbod afgekondigd 

en ook een ophokplicht voor pluimvee en dat houdt in dat het ook geldt voor onze postduiven. Voor 

verdere informatie adviseer ik  u om de site van de NPO te raadplegen. Laten we hopen dat het zo spoedig 

mogelijk onder controle is en dat we er dus geen hinder van zullen ondervinden bij de aanvang van het 

nieuwe seizoen. 

 

Tot zover mijn inleiding. Ik hoop op een positieve en constructieve vergadering. En dan geef ik nu het 

woord aan onze penningmeester, Jan van Gent voor het appel van de afgevaardigden. 

 

2. Appèl afgevaardigden aan de hand van appèllijst 
Aanwezig 24 verenigingen  (647 leden = 26%)  

Afwezig  68 verenigingen  (1825 leden = 74%) en wel  

-met kennisgeving: 0405, 0428, 0430, 0738, 0740, 0742, 0745, 0747, 0756, 0765, 0771, 1028, en 1061 

-zonder kennisgeving: 0404, 0410, 0702, 0706, 0714, 0716, 0718, 0722, 0729, 0731, 0732, 0734, 0735, 

0736, 0737, 0743, 0748, 0754, 0755, 0758, 0759, 0760, 0761, 0767, 0768, 0773, 0774, 0777, 0803, 0804, 

0809, 0813, 0814, 0815, 0829, 0837, 0849, 0853, 0859, 0860, 0906, 0911, 0915, 0924, 0925, 0931, 0933, 

0936, 1002, 1015 en 1023  

-opgeheven verenigingen: 0864, 0409 en 0811 

 

3. Ingekomen stukken 

Vz.: Behalve het ingekomen stuk, zijn er naast de afmeldingen geen verdere ingekomen stukken binnen 

gekomen. 

Lafleur (0852): Voorzitter, we kennen principiële leden in onze afdeling dat wil niet zeggen dat de rest 

van de leden c.q. kiesmannen geen principes mogen hebben. Ik vond en vind dat de voorstellen van de 

afdeling in strijd zijn met de statuten en derhalve heb ik tegengestemd.  Samenvoegen van 2 regio´s is naar 

mijn mening geen simpele technische wijziging. Het geeft een precedentwerking naar eventuele 

samenvoegingen in de toekomst.  
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Ik ben in deze opvatting gesterkt  door de mededeling van de NPO voorzitter op de NPO vergadering van 

1 november. De commissie organisatieontwikkeling is bezig Nederland opnieuw in te delen in 

vlieggebieden. Voorstellen komen in januari 2015 op de Agenda. E.e.a. kunt u lezen in het voorwoord van 

de NPO voorzitter Buwalde op de site van de NPO. ( en voorwoord 28 april 2014.) Mijn conclusie is dat 

de statuten gewoon gevolg dienen te worden. Anders wordt in de toekomst alles onder de noemer gebracht 

van een simpele technische wijziging. En wordt artikel 34 simpel aan de kant geschoven. Ik kom bij de 

rondvraag nog terug op artikel 34. Dan het betoog van dhr. Scherpenzeel. Deze was naar mijn mening niet 

fraai en onder de maat. De reactie van dhr. van Huenen hierop en dan doel ik zijn laatste uitspraak was 

ongepast. Echter dhr. Willemsen is ontgaan dat dhr. Van Haeren van de Toekomst dhr. Scherpenzeel 

corrigeerde. Ik had geen behoefte meer in deze sfeer te reageren. 

Het mogen volstrekt duidelijk zijn dat er van mijn kant geen sprake is van excuses aan dhr. Scherpenzeel. 

Naar mijn mening kan hij niet in de schaduw staan van dhr Maree goudenspeld drager van de NPO,  lid 

van mijn vereniging de Koerier de meest integere persoon die ik ken in de duivensport en daarbuiten. 

Voorzitter, ik ken principiële leden binnen onze afdeling. Echter ook hebben wij principes. We vinden dat 

het samenvoegen van twee regio’s geen simpele technische wijziging is. Als dit als een technische 

wijziging wordt gezien, zal dit als precedent werking gezien kan worden. 

  

Vz: Zijn er verder geen opmerkingen? Nee, dan wil ik verder gaan met agendapunt 4.  

 

4. Wijziging Statuten en Huishoudelijk Reglement Afdeling 

Vz.: Beste leden, Ik heb me de afgelopen weken meermaals de vraag gesteld of het dagelijks bezig zijn 

met bestuurswerk voor de afdeling,  vele uren per week, wel zinvol is. Het voelt soms als roeien tegen de 

stroom op. Daar wordt je hondsmoe van waardoor er weinig tot geen tijd en energie overblijft voor het 

ontwikkelen van nieuw beleid, het zoeken naar nieuw kader enz. enz. Let wel discussie, andere meningen, 

blokkades allemaal prima maar het moet wel een doel dienen. En dat doel heb ik niet kunnen ontdekken 

bij het afwijzen door enkele afgevaardigde namens hun vereniging mbt de procedure voor het 

wijzigingsvoorstel.  

Echter, ik ben van huis uit een optimist en ga er altijd vol voor. Denk niet in problemen, maar in 

oplossingen en sta positief in het leven dus ook nog steeds mbt onze mooie duivensport en mijn 

bestuurstaak. En mijn intentie is omdat zo te houden maar dat wordt uiteindelijk door u bepaald. Ik las 

vorige week ergens in een vakblad: “De wereld verandert, nu wij nog”. Echter om dat om te zetten in 

beleid en vernieuwingen mogen onze statuten en huishoudelijk reglement m.i. geen blokkades opwerpen. 

De zware bepalingen zoals deze in onze statuten en huishoudelijk reglement zijn opgenomen, vooral en 

wellicht zelfs uitsluitend en alleen bedoelt om de rechten van de zaterdag vliegers te beschermen, 

mogen m.i. niet gebruikt worden om tegen de wil van de meerderheid in laat ik nog maar even noemen – 

technische wijzigingen – tegen te houden. Dat is niet in het belang van onze sport. Sterker nog daar heeft 

geen enkele duivenliefhebber belang bij.   

In mijn inleiding op de najaarsvergadering heb ik een aantal zaken de revue laten passeren. O.a. de 

noodzakelijkheid tot veranderingen, meer samenwerking tussen alle geledingen binnen de duivensport in 

Nederland en onze afdeling in het bijzonder. En vooral ook overstijgend denkend. Eenvoudig gezegd: 

Denken en handelen in het algemeen belang. In het Spoor van afgelopen vrijdag -  en dat kan geen toeval 

zijn - las in het volgende: Ik citeer: Duivenliefhebbers zijn eenlingen die weinig oog hebben voor de 

problemen van de ander en voor wie er nauwelijks algemeen belang bestaat. Bestuurlijk maakt dat een 

moeilijk bespeelbaar veld waarop democratie meer tegenhoudt dan oplost. En dat mogen we enerzijds de 

bestuurders aanrekenen die de afgelopen twintig jaren te weinig visie, durf en overtuigingskracht hebben 

getoond en anderzijds wij -de leden zelf -  omdat we van democratie vooral misbruik hebben gemaakt.  

De schuld alleen maar leggen bij een bestuur, is te gemakkelijk. Tot zover het citaat. 

 

Ik doe dan ook een dringend beroep op alle kiesmannen c.q. verenigingen, nu en ook in de toekomst het 

algemeen belang te laten prevaleren boven eigen belang. En vooral ook de juiste afweging te maken 

waartoe afwijkend stemgedrag – tegen de wil van de meerderheid in – kan leiden en vooral ook wat  er 

mee wordt bereikt. Nu terug naar het punt waar het vanavond omgaat. Een wijziging van de statuten en 

huishoudelijk reglement. Nogmaals -er verandert niets wezenlijks aan de inhoud. Niet anders dan dat we 
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een situatie welke nu al praktijk is, een officiële status geven en dus de naam van Regio 1  wijzigen in 

Regio Noord en bij  Regio 3,  het woordje Zuid toevoegen. 

Verder wil ik u nog mee geven dat en voor het bestuur van de afdeling en het bestuur van Regio Noord het 

uitermate belangrijk is, dat deze wijziging wordt doorgevoerd. Zodat we kunnen werken met reglementen 

die een juiste weergave zijn van wat we in de praktijk doen. Wij kunnen en willen als bestuur,  niet het 

risico lopen om met problemen te worden geconfronteerd. En dat moet u ook niet willen. De 2
de

 voorzitter 

van Regio Noord, de heer Hein van den Berg, heeft al meermaals verzocht om aanpassing van de statuten 

en huishoudelijk reglement ter voorkoming van mogelijke problemen voor zijn bestuur. Ook niet 

onbelangrijk is dat uw collega duivenliefhebbers spelende in regio noord de samenvoeging van regio 1 en 

2 in Regio Noord in  meerderheid hebben goedgekeurd. Ik hoop en vertrouw erop dat u het voorgaande  in 

uw stemoverweging meeneemt. 

Alvorens de wijziging in stemming te brengen neemt de secretaris deze voor de duidelijkheid nog even 

met u door. 

Secretaris: Gaarne wil ik benadrukken dat we vanavond niet meer aan de vereniging vragen om de 

voorgestelde wijziging te zien als technische wijziging. Wat we in stemming zullen brengen is de 

wijziging van 1 in Noord. En daarnaast de wijziging om te garanderen dat de kringen met alleen 

zondagverenigingen in Regio Noord (en Zuid 3), een zondagsvlucht mee te mogen laten tellen voor het 

kringkampioenschap.  

Vz.: Gaarne zou ik nu over willen gaan op hoofdelijke stemming.  

 

Stemming 

 

Penningmeester: 1 vereniging heeft blanco gestemd (0743), 1 vereniging heeft tegen gestemd (0858) en de 

overige verenigingen zijn akkoord.  

 

Vz.: Helaas heeft ook deze tweede vergadering – ondanks mijn dringende verzoek aan de aanwezige 

kiesmannen – niet tot een aanname met algemene stemmen mogen leiden. Het algemeen belang is 

hiermede niet gediend. Duidelijk is nu geworden dat het bestuur van afdeling en regio Noord met een 

groot probleem worden opgezadeld. Wij zullen ons als bestuur beraden op verdere mogelijke stappen, 

respectievelijk op de consequenties van deze afwijzing. U hoort nog wat daarvan de uitkomst is 

 

5. Rondvraag 

D. Lindner: De laatste vergadering zijn een aantal voorstellen aangenomen om meer oostelijk te vliegen. 

Wanneer komt de afdeling met het aangepaste programma?  

Vz.: We zijn hier mee bezig en zullen binnenkort hierop terug komen.  

 

Lafleur: Ik heb een suggestie en een opmerking. Ik heb de Statuten en Huishoudelijk Reglement van de 

andere afdelingen bekeken en volgens mij hebben we de meest rigide Statuten en Huishoudelijk 

Reglement. Ik stel voor dat jullie samen met Reglementen Commissie van de NPO gaan onderzoeken hoe 

artikel 34 gewijzigd kan worden. Eventueel zou tijdens de extra vergadering in januari (ivm de NPO-

voorstellen) het wijzigingsvoorstel besproken kunnen worden. En indien nodig in het voorjaar 

aangenomen kunnen worden.  

 

Daarnaast stelde de heer Jacobs op de NPO-vergadering een vraag wat een spelend lid is. Binnen afdeling 

8 wordt hier zeer coulant mee omgegaan. Artikel 4 is hier heel duidelijk over. Een spelende lid is iemand 

die aan wedvluchten deelneemt.  

 

Wanneer kunnen we de enquête/peiling verwachten m.b.t. nat. vliegprogramma i.v.m. de 

najaarsvergadering afdeling? 

 

Vz.: Het is de bedoeling om  na iedere vluchtdiscipline met een enquête te komen. Daarnaast is uw eerste 

punt al in gang gezet en we zijn al in contact met de NPO hierover. Wilt u uw suggestie over spelend lid 

op papier zetten, dan zullen we dit gaan bekijken.  
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6. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21:00 uur de vergadering en wenst een ieder wel thuis. 

 

Besluitenlijst van de Afd. vergadering GOU d.d. 17-11-2014 
1. Wijziging Statuten en Huishoudelijk Reglement Afdeling is niet aangenomen. Het bestuur zal zich 

beraden op verdere mogelijke stappen, respectievelijk op de consequenties van deze afwijzing. De 

verenigingen zullen vervolgens hierover geïnformeerd worden.  

2. Het afdelingsbestuur zal op korte termijn met een aangepast midfondprogramma komen.  

   

Broekland, november 2014 

Voor opmaak,         Voor goedkeuring, 

 

F. Jacobs         W. Pasman 

secretaris         voorzitter 


